
PROTOKÓŁ   nr 137/2006
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu 21 lutego 2006 r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta – Stanisław Rakoczy. W posiedzeniu
uczestniczyło trzech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Skarbnik Powiatu, Sekretarz
Powiatu, Naczelnik Wydziału Edukacji, Naczelnik Wydziału Organizacyjnego oraz Pan
Kazimierz Sztajglik – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy oświaty:

a) aneks nr 6 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Specjalnych przy Specjalnym Ośrodku

Szkolno-Wychowawczym w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006;

b) sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie oświaty ujętych w Planie Rozwoju Lokalnego

Powiatu Kluczborskiego.

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu opracowań „Program Ochrony

Środowiska i plan gospodarki odpadami dla Gminy Lasowice Wielkie”.

4. Wniosek spółki Falck Medycyna z Katowic w sprawie partycypowania w części płatności

za usługi dyspozytorskie z CPR Olesno.

5. Oferta „Rzeczpospolitej” dot. przystąpienia do wydania publikacji promocyjnej pt.:

„Powiaty, Miasta i Gminy Wielkopolski, Ziemi Lubuskiej, Dolnego Śląska

i Opolszczyzny”.

6. Wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie

dofinansowania wyjazdu uczniów w/w szkoły do Francji.

7. Wniosek Publicznego Przedszkola Nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Kluczborku

w sprawie wsparcia finansowego organizacji IV Powiatowej Spartakiady Przedszkolaków

z udziałem dzieci niepełnosprawnych.

8. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku dot. wynajmu lokalu dla

Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju „IMPULS” działającego przy Domu Pomocy

Społecznej w Kluczborku.
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9. Pismo Ministra Zdrowia w sprawie rozważenia zakupu preparatów szczepionkowych

przeciw grypowych.

10. Informator „Opieka zdrowotna w Powiecie Kluczborskim w 2006 roku”.

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu

Pracy w Kluczborku.

12. Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

13. Ustalenie sposobu realizacji uchwał Rady Powiatu z dnia 09 lutego 2006 roku.

14. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokół z posiedzenia Zarządu, który odbył się w dniu 08 lutego 2006 r. został również

przyjęty.

Do punktu 2 porządku

Starosta przedstawił następujące sprawy:

a) aneks nr 6 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Specjalnych przy Specjalnym Ośrodku

Szkolno-Wychowawczym w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006; Pani Jolanta

Krzysztowczyk - Naczelnik Wydziału Edukacji powiedziała, że powyższy aneks powoduje

zwiększenie ogólnej liczby godzin nauczycielskich o 18 na okres od 13 lutego br.

aż do zakończenia zajęć dydaktycznych roku szkolnego 2005 / 2006.  Zwiększenie to zdaniem

Pani Krzysztowczyk jest zasadne, gdyż spowodowane jest wprowadzeniem nauczania

indywidualnego dla uczennicy klasy IV Szkoły Podstawowej oraz dla uczennicy klasy II

Gimnazjum Specjalnego. Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do

powyższego aneksu w związku z tym Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził aneks nr 6 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Specjalnych przy

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006

i upoważnił Starostę do jego podpisania;
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b) sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie oświaty ujętych w Planie Rozwoju Lokalnego

Powiatu Kluczborskiego oraz zestawienie zadań planowanych do realizacji w 2006 roku

i w latach 2007 - 2013; Pani Krzysztowczyk wyjaśniła zebranym, że sprawozdanie to obejmuje

realizację zadań w zakresie rozwoju oświaty w 2005 roku ujętych w rozdziale III Planu

Rozwoju Lokalnego „Kierunki rozwoju powiatu i związane z tym zadania polegające na

poprawie sytuacji w powiecie kluczborskim” oraz zadania zaplanowane do realizacji

w roku bieżącym oraz w latach 2007 – 2013 a całość sprawozdania sporządzono na podstawie

materiałów dostarczonych przez szkoły i placówki oświatowe do Wydziału Edukacji tut.

Starostwa. Jeśli chodzi o planowane do realizacji bądź zrealizowane w w/w okresie zadania

z zakresu oświaty – kontynuowała Pani Krzysztowczyk to m. in.: utworzenie spójnego

systemu kształcenia ustawicznego poprzez dostosowanie struktury organizacyjnej do potrzeb

lokalnej społeczności i podnoszenie jakości kształcenia ludzi dorosłych w szkołach

i w Centrach Kształcenia Ustawicznego; wprowadzenie nowych kierunków kształcenia

w szkołach ponadgimnazjalnych i policealnych odpowiadających potrzebom rynku pracy;

modernizacja i wzbogacenie wyposażenia szkół i placówek oświatowych ze szczególnym

uwzględnieniem CKU i szkół zawodowych w sprzęt technodydaktyczny oraz pozostałe

zadania inwestycyjne i remontowe zaplanowane przez jednostki; wspieranie doskonalenia

nauczycieli szczególnie w zakresie pracy nad ludźmi dorosłymi oraz podnoszenia jakości

kształcenia we wszystkich typach szkół – studia podyplomowa, zdobywanie drugiej i kolejnej

specjalności; rozwój poradnictwa i szkolnego doradztwa zawodowego poprzez realizację

planowanych działań oraz zatrudnianie szkolnych doradców zawodowych; stworzenie baz

danych na temat oferty kształcenia ustawicznego w powiecie kluczborskim i ich

upowszechnianie; nawiązanie współpracy z lokalnymi zakładami pracy w sferze wspomagania

nauki w kształceniu zawodowym w organizacji praktycznej nauki zawodu; pozyskiwanie przez

szkoły i placówki środków z funduszy strukturalnych i innych źródeł; podejmowanie działań na

rzecz wczesnego wspomagania rozwoju dzieci i utworzenie szkoły specjalnej przysposabiającej

do pracy dla dzieci z upośledzeniem umiarkowanym, znacznym w ramach zadań Specjalnego

Ośrodka Szkolno -Wychowawczego oraz wyrównywanie szans edukacyjnych młodzieży w

szkołach położonych na terenach wiejskich naszego powiatu poprzez modernizację bazy

dydaktycznej i lokalowej oraz inne działania. Następnie członkowie Zarządu Powiatu

szczegółowo zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i po długiej dyskusji stwierdzili, że

nie wnoszą do niego żadnych uwag i proponują, aby przekazać to sprawozdanie celem

dalszych prac do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki,
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Rodziny i Patologii Rady Powiatu w Kluczborku. Reasumując, Zarząd Powiatu po zapoznaniu

się, jednogłośnie przyjął sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie oświaty ujętych w Planie

Rozwoju Lokalnego Powiatu Kluczborskiego oraz zestawienie zadań planowanych do

realizacji w 2006 roku oraz w latach 2007 – 2013  i postanowił o jego przekazaniu celem

dalszych prac do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rodziny i Patologii Rady

Powiatu w Kluczborku.

Do punktu 3 porządku

Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu opracowań

„Program Ochrony Środowiska i plan gospodarki odpadami dla Gminy Lasowice Wielkie”.

Następnie Starosta powiedział, że na mocy niniejszej uchwały opiniuje się pozytywnie projekt

„Programu ochrony środowiska” oraz projekt „Planu gospodarki odpadami”, które swoim

zasięgiem obejmują obszar gminy Lasowice Wielkie. W związku z tym, że członkowie Zarządu

Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do projektu powyższej uchwały, Starosta poddał go pod

głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu

opracowań „Program Ochrony Środowiska i plan gospodarki odpadami dla Gminy Lasowice

Wielkie”.

Do punktu 4 porządku

Przewodniczący Zarządu przedstawił wniosek spółki Falck Medycyna z Katowic

w sprawie partycypowania w części płatności związanej z umową na usługi dyspozytorskie

z Centrum Powiadamiania Ratunkowego w Oleśnie. Starosta powiedział, że spółka Falck

płaci Olesnu za powiadamianie 6.700 zł. miesięcznie i domaga się od nas zwrotu 50% tej

kwoty. Po negocjacjach i rozmowach z nimi – kontynuował Starosta, ustalono, że będziemy

partycypować w w/w kosztach w wysokości 2.000 zł. miesięcznie od 1 kwietnia 2006 r.

Do końca roku kosztować nas to będzie 18.000 zł. i jeżeli Zarząd Powiatu zaakceptuje takie

rozwiązanie, to należy na najbliższą sesję Rady Powiatu przygotować projekt uchwały

w sprawie zmian w budżecie powiatu a spółka Falck Medycyna powinna przygotować

stosowny projekt umowy. Członkowie Zarządu Powiatu, jeszcze po chwili dyskusji,
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pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek i postanowili o partycypowaniu w w/w kosztach

w wysokości 2.000,00 zł. miesięcznie od 1 kwietnia 2006 r. Jednocześnie Zarząd Powiatu

oczekuje od wnioskodawcy przygotowania stosownego projektu umowy.

Do punktu 5 porządku

Starosta przedstawił wniosek „Rzeczpospolitej” dotyczący przystąpienia do wydania

publikacji promocyjnej pt.: „Powiaty, Miasta i Gminy Wielkopolski, Ziemi Lubuskiej, Dolnego

Śląska i Opolszczyzny”. W związku z powyższym – kontynuował Starosta, wnioskodawca

oczekuje od nas nadesłania zleceń ogłoszeń promocyjnych, które zostaną opublikowane w tej

publikacji. Jak wynika z powyższego wniosku – kontynuował Starosta, publikacja ta ukaże się

w formie specjalnego dodatku promocyjnego razem z głównym wydaniem Rzeczpospolitej  w

województwach: wielkopolskim, lubuskim, dolnośląskim                  i opolskim a składać się

na nią będą głównie wywiady z Prezydentami, Burmistrzami                     i Wójtami.

Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z powyższą ofertą, negatywnie ustosunkowali

się do niej i nie wyrazili nią zainteresowania.

Do punktu 6 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły

Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie dofinansowania wyjazdu uczniów w/w szkoły

do Francji. Następnie Starosta dodał, że jak wynika z powyższego wniosku, wyjazd ten będzie

odbywał się w dniach od 22 do 29 kwietnia br. w ramach wymiany  młodzieży ze szkół

muzycznych w Rennes i Kluczborku. Wicestarosta powiedział, że spotkał się w tej sprawie

z Panią Dyrektor w/w szkoły i stwierdziła ona, że każda pomoc w jakiejkolwiek formie dla jej

szkoły się liczy a następnie pokazał zebranym płytę, którą Panią Dyrektor zostawiła mu a jest

to płyta z nagraniami w wykonaniu uczniów tej szkoły. Skarbnik stwierdził, że  wniosek ten nie

został ujęty w projekcie budżetu powiatu na ten rok więc nie zaplanowano na niego

odpowiednich środków, które by można przeznaczyć na ten cel ale można na przykład zakupić

od szkoły takie właśnie płyty z nagraniami jej uczniów i wtedy szkoła pozyska dodatkowe

środki a my wykorzystamy te płyty do celów promocyjnych. Propozycja Skarbnika została

przez wszystkich przyjęta i zaakceptowana przy czym Starosta stwierdził, że należałoby

dowiedzieć się ile jedna taka płyta kosztuje i wtedy zastanowić się, ile sztuk
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zakupić. Wicestarosta zaproponował, aby Naczelnik Wydziału Współpracy Europejskiej,

Kultury, Sportu i Turystyki skontaktował się z wnioskodawcą i taką informację pozyskał.

Członkowie Zarządu Powiatu zgodzili się z tą propozycją i aby sprawa ta nie „wracała” już na

Zarząd, upoważniono Starostę  do podjęcia decyzji o ilości zakupu płyt. Reasumując, Zarząd

Powiatu jednogłośnie postanowił o udzieleniu pomocy finansowej poprzez zakup płyt

z nagraniem wykonawców – uczniów w/w szkoły. W związku z powyższym, Zarząd Powiatu

zlecił Naczelnikowi Wydziału Współpracy Europejskiej, Kultury, Sportu i Turystyki

skontaktowanie się z wnioskodawcą w celu uzyskania informacji ile kosztuje jedna płyta.

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę do podjęcia decyzji o ilości zakupu płyt.

Do punktu 7 porządku

Przewodniczący Zarządu omówił wniosek Publicznego Przedszkola Nr 2 z Oddziałami

Integracyjnymi w Kluczborku w sprawie wsparcia finansowego organizacji IV Powiatowej

Spartakiady Przedszkolaków z udziałem dzieci niepełnosprawnych. Powyższe przedsięwzięcie

odbędzie się 25 kwietnia br. w Hali widowiskowo-sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 1 w

Kluczborku a jego celem będzie promocja zdrowia w świetle jej holistycznych koncepcji z

elementami edukacji europejskiej pod hasłem „Europa da się lubić”. Będzie to impreza

integracyjna, w której weźmie udział około 160 dzieci w tym również dzieci niepełnosprawne i

celem jej będzie  zaszczepienie w dzieciach zainteresowanie sportem i zdrowym spędzaniem

czasu wolnego a przede wszystkim dostrzeżenie potrzeb dziecka niepełnosprawnego i

spojrzenia na niego jak na człowieka wartościowego. Następnie Starosta stwierdził, że

wniosek ten, podobnie jak wniosek omawiany w poprzednim punkcie niniejszego protokołu,

nie został zgłoszony przez wnioskodawcę do projektu budżetu powiatu kluczborskiego na

2006 rok więc nie zaplanowano odpowiednich środków w wydatkach dotyczących tego typu

imprez realizowanych w roku bieżącym. Członkowie Zarządu Powiatu stwierdzili, że w tej

sytuacji nie ma możliwości udzielenia dofinansowania i proponują wniosek zaopiniować

negatywnie          i tak też ostatecznie jednogłośnie postanowiono.
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Do punktu 8 porządku

Starosta przedstawił wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku

dotyczący wyrażenia zgody na wynajem lokalu dla Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju

„IMPULS” w Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku przy ulicy Wołczyńskiej 25. Starosta

wyjaśnił, że członkami tego Stowarzyszenia są pracownicy i mieszkańcy Domu Pomocy

Społecznej w Kluczborku, którzy zgodnie ze statutem, wspierają działalność Domu poprzez

różnego rodzaju formy terapii zajęciowej i społecznej. Jak wynika z pisma Pani Dyrektor –

kontynuował Starosta, Stowarzyszenie będzie pozyskiwać środki finansowe i rzeczowe, które

przeznaczy na intensyfikację tych działań a brak lokalizacji uniemożliwia założenie konta

bankowego i uzyskania numeru NIP, które pozwoliłoby na przyjmowanie środków

finansowych. Pani Dyrektor Domu Pomocy Społecznej zaproponowała, aby pomieszczeniem

tym była świetlica za którą Stowarzyszenie uiści opłatę roczną w wysokości 50,00 zł.

Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem nie wnieśli do niego

żadnych zastrzeżeń i po krótkiej dyskusji postanowili jednogłośnie wyrazić zgodę na

lokalizację Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju „IMPULS” w Domu Pomocy Społecznej

w Kluczborku przy ulicy Wołczyńskiej 25.

Do punktu 9 porządku

Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z pismem Ministra Zdrowia przesłanym

przez Wojewodę Opolskiego w sprawie rozważenia zakupu preparatów szczepionkowych

przeciw grypowych. W piśmie tym Minister Zdrowia pisze – kontynuował Starosta, że biorąc

pod uwagę zagrożenie przeniesienia na teren Polski wirusa ptasiej grypy, konieczne jest

zwiększenie tzw. wyszczepialności a więc wzrost liczby ludzi poddających się szczepieniom

przeciw grypie w kolejnych sezonach epidemicznych. W związku z powyższym należy podjąć

w miarę możliwości finansowych akcję zakupu preparatów szczepionkowych w celu poddania

szczepieniom wybranych grup ludności stanowiących tzw. grupy ryzyka a chodzi przede

wszystkim o osoby starsze tj. powyżej 65 roku życia co pozwoliłoby na znaczące zwiększenie

odsetka społeczeństwa, które zostałoby uodpornione przeciwko grypie co poza korzyściami

zdrowotnymi miałoby niewątpliwy wpływ na zwiększenie przez firmy farmaceutyczne dostaw

preparatów szczepionkowych na polski rynek. Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższym

pismem.
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Do punktu 10 porządku

Starosta przedstawił informator „Opieka zdrowotna w Powiecie Kluczborskim w 2006

roku”. Niniejszy informator zawiera wykaz placówek opieki zdrowotnej udzielających

bezpłatnych świadczeń na terenia naszego powiatu w 2006 roku na podstawie podpisanych

umów z Opolskim Odziałem Wojewódzkim Narodowego Funduszu Zdrowia a mianowicie:

pogotowie ratunkowe, lecznictwo szpitalne, podstawowa ambulatoryjna opieka zdrowotna,

stomatologia, lecznictwo uzdrowiskowe, rehabilitacja, zaopatrzenie w środki pomocnicze

i przedmioty ortopedyczne a także informacje na temat leczenia w Unii Europejskiej oraz

rozkładu godzin pracy oraz planu dyżurów ogólnodostępnych w powiecie kluczborskim

w 2006 roku. Ponadto, Wydział Ochrony i Promocji Zdrowia  prosi o podjęcie decyzji,

w jakiej formie oraz w jakiej ilości powyższy informator ma zostać wydany. Następnie

członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z powyższym informatorem i nie wnieśli do niego

żadnych uwag tym samym jednogłośnie go przyjmując. Jeśli chodzi o to, w jakiej formie

powyższy informator wydać, rozważano wiele możliwości między innymi takie, aby wydać go

w formie broszury lub jako wkładkę do naszej gazety, która może zostanie w przyszłości

wydana. Po długiej dyskusji, ostatecznie członkowie Zarządu Powiatu nie zdecydowali się na

to, w jakiej formie oraz w jakiej ilości wydać informator o opiece zdrowotnej i postanowiono

aby o tym zadecydował Starosta. Reasumując, Zarząd Powiatu  jednogłośnie przyjął

informator „Opieka zdrowotna w Powiecie Kluczborskim w 2006 roku”. Jednocześnie Zarząd

Powiatu upoważnił Starostę do podjęcia decyzji odnośnie tego, w jakiej formie i w jakiej ilości

ma się ukazać powyższy informator.

Do punktu 11 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia

regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku i wyjaśnił, że na mocy

tej chwały uchwala się regulamin organizacyjny Powiatowego Urzędu Pracy                       w

Kluczborku, który określa zasady wewnętrznej organizacji oraz strukturę i zakres działania

komórek organizacyjnych wchodzących w jego skład. Następnie członkowie Zarządu Powiatu

zapoznali się z powyższym regulaminem i nie wnieśli do niego żadnych uwag ani zastrzeżeń

wiec Starosta poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. Zarząd Powiatu
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jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego

Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku.

Do punktu 12 porządku

Starosta przedstawił następujące projekty uchwał Rady Powiatu:

-  zmieniający uchwałę Nr XXXIII/242/2005 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 01 grudnia

2005 roku w sprawie wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach

prowadzonych przez Powiat Kluczborski – Pani Jolanta Krzysztowczyk wyjaśniła zebranym,

że w zmienianej uchwale nie ujęto treści zapisów art. 54 ust. 7 ustawy Karta Nauczyciela,

który mówi o trybie określenia w/w zasad czyli o tym, że niniejszy regulamin obowiązuje tak

jak regulamin wynagradzania, na jeden rok tzn. od 1 stycznia do 31 grudnia 2006 r.

Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do powyższego projektu uchwały

i jednogłośnie postanowili o jego skierowaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu

w Kluczborku;

-  w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach – Naczelnik Wydziału Edukacji powiedziała, że z wnioskiem o nadanie

imienia w/w szkole księdza dr Jana Dzierżona wystąpiły do organu prowadzącego Rada

Pedagogiczna, Rada Rodziców oraz Samorząd Uczniowski. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych

– Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach – kontynuowała Pani

Krzysztowczyk, działający od 01.09.2002 roku w nowej strukturze organizacyjnej

funkcjonował pod nazwą Zespół Szkół Rolniczych i 24 października 1981 r. otrzymał imię ks.

Jana Dzierżona. 1września 1989 r. szkoła połączyła się z Zasadniczą Szkołą Ogrodniczą w

Bogdańczowicach i przeniosła swoja siedzibę do Bogdańczowic a następnie, utworzenie

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach nie wiązało się z

jednoczesnym nadaniem imienia nowej szkole i nie było równoznaczne z przejęciem imienia

dotychczas istniejącego zespołu szkół. Zarząd Powiatu nie wniósł żadnych uwag do projektu

powyższej uchwały tym samym jednogłośnie zatwierdzając go jako materiał na najbliższą sesję

Rady Powiatu w Kluczborku.
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Do punktu 13 porządku

Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił następujące uchwały Rady Powiatu z dnia

09 lutego 2006 r. w celu ustalenia sposobu ich realizacji:

- uchwała w sprawie przyjęcia do wykonywania niektórych zadań związanych

z przeprowadzeniem poboru w 2006 roku - postanowiono o przekazaniu niniejszej uchwały

Inspektorowi ds. Wojskowych i Stowarzyszeń;

- uchwała w sprawie określenia zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół

ponadgimnazjalnych powiatu kluczborskiego i studentów z powiatu kluczborskiego -

postanowiono o przekazaniu niniejszej uchwały do Wydziału Edukacji;

- uchwała w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób

Niepełnosprawnych na lata 2006 – 2010 - postanowiono o przekazaniu niniejszej uchwały

do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku.

Do punktu 14 porządku

a) Starosta przedstawił zebranym sprawę, z którą Burmistrz Kluczborka oraz jego

zastępca zwrócili się do niego a mianowicie propozycję Gminy Kluczbork dotyczącą wspólnej

realizacji kilku zadań na terenie miasta Kluczbork a jakie to zadania, poprosił Pana Kazimierza

Sztajglika – dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku o ich przedstawienie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wyjaśnił zebranym, że chodzi                         o

następujące zadania:

- budowa kanalizacji deszczowej na ulicy Waryńskiego;

- budowa chodnika na ulicy Ligonia (od ulicy Byczyńskiej do ulicy Ossowskiego);

- budowa chodnika wzdłuż ulicy Grunwaldzkiej (od ulicy Waryńskiego do ulicy

Słowackiego);

-  budowa kanalizacji deszczowej na ulicy Klasztornej i ulicy Kujakowickiej.

Pan Kazimierz Sztajglik dodał, że według jego szacunku, koszt pierwszego zadania to koszt

około 348.000,00 zł. co wiąże się następnie z wykonaniem chodnika po tej stronie, gdzie

będzie robiona kanalizacja  i koszt jego wykonania to 188.000,00 zł. a następnie jeszcze

ułożenie warstwy ścieralnej na całej ulicy to koszt 222.000,00 zł.  Jeśli chodzi  o koszt budowy

chodnika wzdłuż ulicy Grunwaldzkiej, to zdaniem Pana Sztajglika koszt rzędu około

270.000,00 zł. Kolejne zadanie – kontynuował Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych
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w Kluczborku, czyli budowa kanalizacji deszczowej na ulicy Klasztornej i ulicy Kujakowickiej

to koszt około 280.000,00 zł.  a do tego należy dodać koszt „okrawężnikowania”   tych ulic

oraz wykonania chodników tam gdzie ich nie ma lub uzupełnić te, które są zniszczone więc

łącznie ulica Kujakowicka kosztowałaby 290.000,00 zł. a ulica Klasztorna – 255.000,00 zł.

łącznie te roboty, kompleksowo, kosztowałyby około 1.600.000,00 zł.  Następnie Pan

Sztajglik powiedział, że Gmina oczekuje od nas partycypacji w kosztach wykonania tych zadań

przynajmniej poprzez przygotowanie ich dokumentacji technicznej wraz z kosztorysem

inwestorskim. Starosta dodał, że w naszej gestii będzie również zorganizowanie i

przeprowadzenie przetargu na ich wykonanie przy czym stwierdził, że chciałby, aby w skład

komisji przetargowej wchodzili oprócz przedstawicieli Powiatu również przedstawiciele

Gminy Kluczbork z czym członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie zgodzili się. Ponadto

Starosta stwierdził, że po rozstrzygnięciu przetargu i wyłonieniu wykonawców w/w zadań,  z

każdym z nich powinna zostać podpisana trójstronna umowa                  a nadzór inwestorski,

jego zdaniem powinien objąć Powiat. Członkowie Zarządu Powiatu jeszcze przez chwile

dyskutowali na temat propozycji Gminy Kluczbork po czym zgodzili się                    z

wszystkimi propozycjami, jakie Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych oraz Starosta

przedstawili. Reasumując, Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o partycypowaniu

w kosztach realizacji powyższych zadań poprzez pokrycie kosztów sporządzenia dokumentacji

technicznej w/w zadań wraz z kosztorysem inwestorskim, zorganizowanie                     i

przeprowadzenie przetargu na ich wykonanie oraz nadzór inwestorski. Ponadto  Zarząd

Powiatu postanowił, że w skład komisji przetargowej powinni wchodzić oprócz

przedstawicieli Powiatu również przedstawiciele Gminy Kluczbork. Jednocześnie

postanowiono, że po rozstrzygnięciu przetargu i wyłonieniu wykonawców w/w zadań,

z każdym z nich powinna zostać podpisana trójstronna umowa.

b) aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskim

dotyczącego pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Powiatu

Kędzierzyńsko-Kozielskiego a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie

Powiatu Kluczborskiego. Starosta wyjaśnił, że powyższy aneks dotyczy zmiany numeru

rachunku bankowego Starostwa Powiatowego w Kluczborku. Członkowie Zarządu Powiatu

nie wnieśli żadnych uwag do powyższego aneksu, w związku z tym, Starosta poddał go pod

głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego

z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskim dotyczącego pokrycia kosztów utrzymania dziecka
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pochodzącego z terenu Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego a przebywającego w rodzinie

zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu Kluczborskiego i postanowił o jego podpisaniu.

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz Wicestarostę do podpisania powyższego aneksu.

c)  aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Miastem Łódź dotyczącego pokrycia

kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Miasta Łodzi a przebywającego

w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu Kluczborskiego. Starosta wyjaśnił,

że powyższy aneks również dotyczy zmiany numeru rachunku bankowego Starostwa

Powiatowego w Kluczborku. Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do

powyższego aneksu, w związku z tym, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie przyjął aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Miastem Łódź

dotyczącego pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Miasta Łodzi

a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu Kluczborskiego

i postanowił o jego podpisaniu. Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz Wicestarostę do

podpisania powyższego aneksu.

d) aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Powiatem Raciborskim dotyczącego

pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Raciborskiego

a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu Kluczborskiego.

Starosta wyjaśnił, że powyższy aneks dotyczy zmiany numeru rachunku bankowego Starostwa

Powiatowego w Kluczborku. Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do

powyższego aneksu, w związku z tym, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie przyjął aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Powiatem Raciborskim

dotyczącego pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Powiatu

Raciborskiego a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu

Kluczborskiego i postanowił o jego podpisaniu. Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz

Wicestarostę do podpisania powyższego aneksu.

e)  aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Powiatem Krapkowickim dotyczącego

pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Krapkowickiego

a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu Kluczborskiego.

Starosta wyjaśnił, że powyższy aneks, podobnie jak aneksy omówione w poprzednich

podpunktach niniejszego protokołu, dotyczy zmiany numeru rachunku bankowego Starostwa

Powiatowego w Kluczborku. Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag do

powyższego aneksu, w związku z tym, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie przyjął aneks nr 1/2006 do porozumienia zawartego z Powiatem Krapkowickim
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dotyczącego pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego z terenu Powiatu

Krapkowickiego a przebywającego w rodzinie zastępczej zamieszkałej na terenie Powiatu

Kluczborskiego i postanowił o jego podpisaniu. Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz

Wicestarostę do podpisania powyższego aneksu.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął posiedzenie

Zarządu Powiatu. Na tym protokół zakończono.

         Protokołowała

Danuta Oziembłowska             Zarząd    Powiatu

                                                        1. Stanisław Rakoczy       ...............................................

                                                        2. Mieczysław Czapliński  .............................................

                                                        3. Otylia Skoczylas          ...............................................

                       

         4. Stanisław Stenzel         ...........................................

 


